

檢測報告

17-0523-027-01

第1頁, 共3頁

國際機能食品股份有限公司

樣品名稱：珍珠雞(雞心) CD02

收樣日期：2017/05/23

樣品資訊：國際機能食品股份有限公司

檢驗日期：2017/05/23 ~ 2017/05/31

樣品狀態：完整包裝

報告日期：2017/05/31

檢測委託單位：國際機能食品股份有限公司

檢測委託單位地址：111 台北市士林區大南路 361 號 5 樓之 2

檢測項目	結果	定量/偵測極限
丁苯羥酸 (皮炎靈) (BUF)	N.D. (未檢出)	0.02 µg/g (ppm) [®]
己烯雌酚 (DES)	N.D. (未檢出)	0.02 µg/g (ppm)
雌素酮 (雌酮) (ESN)	N.D. (未檢出)	0.02 µg/g (ppm)
β-雌二醇 (17β-ES)	N.D. (未檢出)	0.02 µg/g (ppm)
正甾固酮衍生物 (NTS)	N.D. (未檢出)	0.02 µg/g (ppm)
甾丸固酮 (17β-TS)	N.D. (未檢出)	0.13 µg/g (ppm)
雌三醇 (EST)	N.D. (未檢出)	0.02 µg/g (ppm)
17α-雌性激素 (EES)	N.D. (未檢出)	0.02 µg/g (ppm)
17α-甲基化雄性素 (甲基甾固酮) (MTS)	N.D. (未檢出)	0.02 µg/g (ppm)
黃體激素 (PG)	N.D. (未檢出)	0.02 µg/g (ppm)
縮蘋酸溴菲安明 (BPA)	N.D. (未檢出)	0.02 µg/g (ppm)
丙酸甾酮 (PTS)	N.D. (未檢出)	0.02 µg/g (ppm)
潑尼松 (PRO)	N.D. (未檢出)	0.02 µg/g (ppm)
可體松 (COR)	N.D. (未檢出)	0.02 µg/g (ppm)
去氫可體醇 (脫氫皮質醇) (PRE)	N.D. (未檢出)	0.02 µg/g (ppm)
氫皮質酮 (HYM)	N.D. (未檢出)	0.02 µg/g (ppm)
6α-甲基氫化保泰松 (MPP)	N.D. (未檢出)	0.02 µg/g (ppm)
17-β-安息香酸-3-雌二酯 (BES)	N.D. (未檢出)	0.02 µg/g (ppm)

報告簽署人

- 本測試未涉及檢體抽樣，測試樣品、樣品名稱及樣品質訊係由委託檢驗者提供，實驗室僅負責測試分析，本報告僅對該測試樣品有效。
The test is exclusive of sampling. Any holder of this document is advised that information contained hereon reflects the Company's findings at the time of its intervention only and within the limits of Client's instructions. The document refers only to the sample(s) tested.
- 本報告記載事項僅作為參考資料，不得作為任何商業推銷廣告及訴訟用。
This document is for reference only and cannot be for any commercial purposes or litigation.
- 本報告經塗改者無效；本報告內容不得部份複製，僅限整份使用。
The document will be invalid if altered. The document cannot be reproduced except in full.
- 檢驗報告僅就委託檢驗者之委託事項提供檢驗結果，至若本產品之合法性，仍應由主管機關依法判斷。
This document stated test results in accordance with Client's request. The legitimacy of the sample(s) should be judged by the authority.

檢測報告

17-0523-027-01

第2頁, 共3頁

國際機能食品股份有限公司

樣品名稱：珍珠雞(雞心) CD02

收樣日期：2017/05/23

樣品資訊：國際機能食品股份有限公司

檢驗日期：2017/05/23 ~ 2017/05/31

樣品狀態：完整包裝

報告日期：2017/05/31

檢測委託單位：國際機能食品股份有限公司

檢測委託單位地址：111 台北市士林區大南路 361 號 5 樓之 2

檢測項目	結果	定量/偵測極限
貝他美沙松 (BET)	N.D. (未檢出)	0.02 µg/g (ppm)
地塞米松 (氟化甲基脫氫皮質醇) (DEX)	N.D. (未檢出)	0.02 µg/g (ppm)
曲安縮松 (安西諾隆) (TRA)	N.D. (未檢出)	0.02 µg/g (ppm)
可體松-21-醋酸 (ACO)	N.D. (未檢出)	0.02 µg/g (ppm)
氫皮質酮-21-醋酸 (HCA)	N.D. (未檢出)	0.02 µg/g (ppm)
氟米松 (FLM)	N.D. (未檢出)	0.02 µg/g (ppm)
己雌酚 (HEX)	N.D. (未檢出)	0.02 µg/g (ppm)
Salbutamol	N.D. (未檢出)	0.02 µg/g (ppm)
玉米赤霉醇	N.D. (未檢出)	0.02 µg/g (ppm)
雙烯雌酚(DIEN)	N.D. (未檢出)	0.02 µg/g (ppm)
α-雌二醇	N.D. (未檢出)	0.02 µg/g (ppm)

~~~以下空白~~~

### 檢測方法：

1. 丁苯羥酸 (皮炎靈) (BUF), 己烯雌酚 (DES), 雌素酮 (雌酮) (ESN), β-雌二醇 (17β-ES), 正單固酮衍生物 (NTS), 單九固酮 (17β-TS), 雌三醇 (EST), 17α-雌性激素 (EES), 17α-甲基化雄性素 (甲基單固酮) (MTS), 黃體激素 (PG), 縮蘋酸溴菲安明 (BPA), 丙酸單酮 (PTS), 潑尼松 (PRO), 可體松 (COR), 去氫可體醇 (脫氫皮質醇) (PRE), 氫皮質酮 (HYM), 6α-甲基氫化保泰松 (MPP), 17-β-安息香酸-3-雌二酯 (BES), 貝他美沙松 (BET), 地塞米松 (氟化甲基脫氫皮質醇) (DEX), 曲安縮松 (安西諾隆) (TRA), 可體松-21-醋酸 (ACO), 氫皮質酮-21-醋酸 (HCA), 氟米松 (FLM), 己雌酚 (HEX), Salbutamol, 玉米赤霉醇, 雙烯雌酚(DIEN), α-雌二醇:

參考 A multi-residue cation-exchange clean up procedure for basic drugs in produce of animal origin. Analytica chimica Acta. (2005):547,262~271.

備註：此報告為取原樣 17-0420-035-01 加測之檢驗結果

1. 本測試未涉及檢體抽樣, 測試樣品、樣品名稱及樣品資訊係由委託檢驗者提供, 實驗室僅負責測試分析, 本報告僅對該測試樣品有效。  
The test is exclusive of sampling. Any holder of this document is advised that information contained hereon reflects the Company's findings at the time of its intervention only and within the limits of Client's instructions. The document refer only to the sample(s) tested.
2. 本報告記載事項僅作為參考資料, 不得作為任何商業推銷廣告及訴訟用。  
This document is for reference only and cannot be for any commercial purposes or litigation.
3. 本報告經塗改者無效, 本報告內容不得部份複製, 僅限整份使用。  
The document will be invalid if altered. The document cannot be reproduced except in full.
4. 檢驗報告僅就委託檢驗者之委託事項提供檢驗結果, 至若本產品之合法性, 仍應由主管機關依法判斷。  
This document stated test results in accordance with Client's request. The legitimacy of the sample(s) should be judged by the authority.

## 檢測報告

17-0523-027-01

國際機能食品股份有限公司

第3頁, 共3頁

樣品照片：



1. 本測試未涉及檢體抽樣，測試樣品、樣品名稱及樣品資訊係由委託檢驗者提供，實驗室僅負責測試分析，本報告僅對該測試樣品有效。  
The test is exclusive of sampling. Any holder of this document is advised that information contained hereon reflects the Company's findings at the time of its intervention only and within the limits of Client's instructions. The document refer only to the sample(s) tested.
2. 本報告記載事項僅作為參考資料，不得作為任何商業推銷廣告及訴訟用。  
This document is for reference only and cannot be for any commercial purposes or litigation.
3. 本報告經塗改者無效；本報告內容不得部份複製，僅限整份使用。  
The document will be invalid if altered. The document cannot be reproduced except in full.
4. 檢驗報告僅就委託檢驗者之委託事項提供檢驗結果，至若本產品之合法性，仍應由主管機關依法判斷。  
This document stated test results in accordance with Client's request. The legitimacy of the sample(s) should be judged by the authority.